
Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 9. oktober 2018 
 
Til stede 
Torben, Lise, Jørgen, Anne-Dorthe og Charlotte 
 
Fraværende 
Mette 
 
Pkt. 1 – Valg af mødeleder  
Torben blev valgt til mødeleder. 
 
Pkt. 2 – Godkendelse af dagsorden  
Den udsendte dagsorden blev godkendt med mindre justeringer. 
 
Pkt. 3 – Fællesmødedagsorden 
Lise fremlagde udkast til foreløbig dagsorden for fællesmødet den 24.10, der blev godkendt med 
mindre justeringer. Da der stadig er tid til at komme med dagsordensforslag indtil den 14.10, 
sender Lise endelig dagsorden ud pr. mail til bestyrelsen til godkendelse. Anne-Dorthe finder 
ordstyrer til fællesmødet. 
 
Pkt. 4 – Afslutning på nordenden 
Jørgen taler med Flemming om færdiggørelsen. 
 
Pkt. 5 – Status jordvarme 
Energnisterne har just udsendt EnergnistNyt om den seneste udvikling. 
 
Pkt. 6 – Forespørgsel fra ekstern vedr. køb af noget af vores jord 
Bestyrelsen informerer herom på fællesmødet, og Torben sender igen, igen en venlig afvisning. 
 
Pkt. 7 – Nyt fra bestyrelsesmedlemmer 
Hus 17 har sagt ja til at være kontaktfamilie nr. 1. Torben spørger hus 25 og dernæst hus 18, om 
en af dem vil være kontaktfamilie nr. 2. 
Jørgen har været i kontakt med kommunen mht stiføring på nabobebyggelsens område, og 
konklusionen heraf er, at vi ikke kan stille krav om et stiforløb ud til fx Dageløkkevej, men Jørgen 
vil tage en snak med dem. 
 
Pkt. 8 – Evt. 
Skilte ved indkørselsvej. Jørgen tager også dette op med naboerne. 
 
 
Referent: Lise 
 
Næste bestyrelsesmøde: tirsdag den 13. november 2018 kl. 20.00. 


